
      Protokół z XLVII Sesji 

       Rady Dzielnicy XVII, 

       „Wzgórza Krzesławickie”, 

       os. Na Stoku 15 

       z dnia 19 lipca 2018 r. godz. 18
00 

 

 

Porządek obrad XLVII Sesji Rady Dzielnicy XVII : 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

4. Podjęcie uchwał w sprawie:     

4.1 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-02.7123.405.2018.BS 

4.2 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z 

pismem ML-02.7123.414.2018.MM 

4.3 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-02.7123.436.2018.MM 

4.4 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-02.7123.447.2018.BS 

4.5 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-02.7123.449.2018.BS 

4.6 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z 

pismem ML-02.7123.451.2018.BS 

4.7 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie  z pismem 

ML-02.7123.459.2018.BS  

4.8 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-02.7123.486.2018.MM 

4.9 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem 

ML-02.7123.500.2018.MM 

4.10 rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVII  na rok 2019 

Projekt Zarządu. Pozytywna opinia merytorycznych Komisji Rady Dzielnicy 

4.11 wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań 

inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie do 

realizacji w latach 2018 – 2020 

4.12 opinii do projektu nowelizacji Statutu Dzielnicy XVII Miasta Krakowa 

4.13 opinii dla ustalenia warunków zabudowy inwestycji pn. „Budowa budynku biurowo – 

usługowo – handlowego i magazynowego przy ul. Nowolipki w Krakowie” 

 

5. Interpelacje i zapytania 

6. Oświadczenia i komunikaty 

 

 



ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 
Po stwierdzeniu quorum (obecnych 17 radnych), sesję otworzył Przewodniczący Rady 

i Zarządu Dzielnicy XVII Pan Stanisław Madej witając Członków Rady Dzielnicy 

Obecni wg załączonej listy. 

 

ad.2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
Przewodniczący Stanisław Madej przedstawił zebranym projekt porządku obrad XLVII Sesji Rady 

Dzielnicy XVII, który został przyjęty jednogłośnie pozytywnie 

 

ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Do protokołu z poprzedniej sesji nie wpłynęły uwagi. 

 

ad.4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
Podjęcie uchwał w sprawach (uchwały w załączeniu): 
 

ad.4.1.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-02.7123.405.2018.BS 

Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.405.2018.BS 
 

ad.4.2 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z 

pismem ML-02.7123.414.2018.MM 

Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z pismem ML-

02.7123.414.2018.MM 
 

ad.4.3.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-02.7123.436.2018.MM 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.436.2018.MM 
 

ad.4.4.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-02.7123.447.2018.BS 

Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.447.2018.BS 
 

ad.4.5.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-02.7123.449.2018.BS 

Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.449.2018.BS 
 

ad.4.6.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z 

pismem ML-02.7123.451.2018.BS 

Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z pismem ML-

02.7123.451.2018.BS 
 



ad.4.7.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie  z pismem 

ML-02.7123.459.2018.BS 

Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie  z pismem ML-02.7123.459.2018.BS 
 

ad.4.8.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-02.7123.486.2018.MM 

Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.486.2018.MM 
 

ad.4.9.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem 

ML-02.7123.500.2018.MM 

Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem ML-02.7123.500.2018.MM 
 

ad.4.10.  rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVII  na rok 2019 

Projekt Zarządu. Pozytywna opinia merytorycznych Komisji Rady Dzielnicy 

Przewodniczący zapoznał zebranych z projektem uchwały 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVII  na rok 2019 
 

ad.4.11.  wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych 

planowanych przez Radę Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie do realizacji w latach 2018 – 2020 

Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej  

Przewodniczący zapoznał zebranych z informacją z Zarządu Zieleni Miejskiej dot. konieczności 

zabezpieczenia środków finansowych na lata następne na dokończenie budowy ogródka 

jordanowskiego w os. Lubocza.   

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie wniosku do Prezydenta 

Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i 

Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie do realizacji w latach 2018 – 2020 
 

ad.4.12.  opinii do projektu nowelizacji Statutu Dzielnicy XVII Miasta Krakowa 

Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie opinii do projektu nowelizacji 

Statutu Dzielnicy XVII Miasta Krakowa 
 

ad.4.13.  opinii dla ustalenia warunków zabudowy inwestycji pn. „Budowa budynku biurowo – 

usługowo – handlowego i magazynowego przy ul. Nowolipki w Krakowie” 

Projekt Zarządu Dzielnicy XVII. Pozytywna opinia Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie opinii dla ustalenia warunków 

zabudowy inwestycji pn. „Budowa budynku biurowo – usługowo – handlowego i magazynowego 

przy ul. Nowolipki w Krakowie” 
 

ad.5. Interpelacje i zapytania 
Pan A. Dziedzic zapytał, czy do ZZM została wysłana informacja dot. lokalizacji ławek na terenie 

Dzielnicy XVII? 

Przewodniczący odczytał maila z ZZM w sprawie lokalizacji montażu ławek na terenie Dzielnicy  
Pan J. Kawa poinformował, że zwróci się z prośbą do ZZM o zorganizowanie wizji w terenie w celu 

wskazania lokalizacji ławek.  



 

ad.6. Oświadczenia i komunikaty 
Przewodniczący odczytał zaproszenie na VIII edycję Konkursu Ogrody Nowej Huty oraz na 

spotkanie konsultacyjne w przedmiocie podziału dzielnic na okręgi wyborcze w wyborach do Rad 

Dzielnic Miasta Krakowa w 2018r., na dzień 23.07.2018r. a następnie poinformował o pracy biura 

Rady Dzielnicy podczas urlopu pracownika 

 

Następnie Przewodniczący odczytał terminy posiedzeń komisji Rady Dzielnicy XVII w miesiącu 

sierpniu 2018: 
 

Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej - 20.08.2018r. 

Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego - 22.08.2018r 

Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki - 27.08.2018r. 

Komisja Spraw Mieszkaniowych - 23.08.2018r 

Komisja Ochrony Środowiska 

Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych 

Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego 

- 

- 

- 

29.09.2018r. 

23.08.2018r. 

20.08.2018r 

 

Pan L. Zaleński zaprosił zebranych na uroczyste otwarcie boiska w os. Zesławice w dniu 26.07.2018r.  

Pani K. Frankiewicz zaprosiła zebranych na „Święto ziół i kwiatów” w os. Łuczanowice, które 

odbędzie się w dniu 12.08.2018r.  

Pan W. Wojnarski zaprosił na Dni Kantorowic na dzień 19.08.2018r. 

Pani T. Ziętara zaprosiła na Dożynki Dzielnicowe zaplanowane na dzień 26.08.2018r. 

p. J. Wójcik zaprosił zebranych na Dzień Luboczy, w dniu 25.08.2018r. 

 

Pan S. Adamczyk poinformował o interwencji mieszkańców w sprawie likwidacji miejsc 

parkingowych na terenie os. Wzgórza Krzesławickie. Pan Adamczyk ma przygotować pismo w tej 

sprawie. 

 

 

Kolejna Sesja Rady Dzielnicy XVII „Wzgórza Krzesławickie” została ogłoszona na dzień 

30 sierpnia 2018r. na godz. 1800   

 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący p. Stanisław Madej podziękował 

za przybycie i o godz. 1915 zamknął posiedzenie XLVII Sesji Rady Dzielnicy XVII. 

 
Protokołowała: 

Katarzyna Skóra 
 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Stanisław Madej 


